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Al mes de febrer es va dur a terme la 
presentació del Pla d’Acció Municipal 
que el govern municipal té previst im-
plementar durant el mandat. Durant 
l’acte es van exposar els reptes més 
destacats que es pretenen encarar 
i que es classifiquen en set grans 
àmbits d’actuació: Viu emprenedo-
ria, Viu el futur, Viu la sostenibilitat, 
Viu compromès, Viu la salut, Viu la 
cultura i Viu amb seguretat.

El PAM consta de 96 accions i està 
emmarcat dins el lema SVC VIU! El 
propi document detalla que ‘la visió 
per a Sant Vicenç de Castellet és 
la d’una població que ha arribat als 
10.000 habitants i que es vol mos-
trar com un poble modern, atractiu 
i cívic’, i s’afegeix que la voluntat de 
l’Ajuntament és ‘ser referents a la co-
marca, per modernitat i bona gestió’.

EL GOVERN MUNICIPAL PRESENTA  
EL PLA D’ACCIÓ MUNICIPAL 2023-27

El Pla de Sanejament 
condicionarà algunes 
inversions
Entre les accions més rellevants del 
PAM hi trobem la construcció d’un 
complex esportiu amb piscina cober-
ta, la posada en marxa d’un servei 
de transport urbà, la incorporació 
d’agents cívics i l’aposta per la segu-
retat, l’increment de les subvencions 
i la revisió dels seus criteris d’atorga-
ment, la creació d’una aula mentor, 
diverses intervencions als centres 
educatius, la potenciació de l’Esplai 
de la gent gran, l’impuls del pla de 
transició energètica, la pressió a la 
Generalitat per millorar els serveis 
del CAP, la recuperació de la nit de la 
cultura, entre moltes d’altres.

No obstant, el Pla de Sanejament al 
qual s’ha vist abocat la corporació per 
tal de redreçar la situació econòmica 
generada en l’anterior mandat condi-
cionarà la realització d’algunes actua-
cions. El passat mes d’abril l’Ajunta-
ment va fer públic que un cop tancat 
l’exercici 2023 el resultat de la liqui-
dació ha estat negatiu, fet que obliga 
a executar un full de ruta econòmic 
durant el període 2024-26 que tutelarà 
la Diputació de Barcelona.



Caminades des del CAP

El 26 de gener va tenir lloc una sessió 
de la Junta Local de Seguretat en la 
qual es va dur a terme una anàlisi de 
diversos temes relacionats amb la 
seguretat en el municipi i es van es-
tablir els principals objectius a assolir 
durant l’any: la reducció de delictes, la 
millora de la convivència i la disminu-
ció d’accidents de trànsit.

En la jornada també es va presentar el 
projecte denominat “Taula de Segu-
retat, Promoció de la Convivència 
i la Prevenció”, impulsat per l’equip 
de govern l’octubre de 2023. Aquest 
òrgan de coordinació tindrà la finalitat 
de donar suport a la comunitat quan 
es produeixin problemes especials 
o situacions específiques. La Taula 

està formada per l’alcalde, el director 
de Seguretat de l’Ajuntament, el cap 
de la Policia Local, així com també 
per aquells tècnics que es convoquin 
donat l’àmbit d’un cas en concret o 
per assistir en reunions d’avaluació 
periòdiques.

La sessió de la JLS va comptar 
amb la participació del cap de la 
Policia Local, el cap accidental de la 
Regió Policial Central, el cap i sots-
cap de l’ABP Mossos d’Esquadra, el 
cap accidental i sots-cap de la Policia 
Nacional, el cap interí i sots-cap de 
la Guàrdia Civil, el cap de la Unitat 
Territorial de la Regió d’Emergències 
Centre (Bombers) de la Generalitat, 
el cap d’unitat de la Protecció Civil 
de SVC, el cap de l’Àrea Bàsica del 
Bages-Agent Rural, i el president dels 
ADF. La Junta va ser presidida per la 
2a tinent d’alcaldia de la corporació 
de Sant Vicenç, acompanyada del 
director de Seguretat de SVC i la dele-
gada d’Interior a la Catalunya Central.

LA JUNTA LOCAL DE SEGURETAT ESTABLEIX LES PRIORITATS PER A L’ANY 2024

ACTIVITATS DE #SVCASTELLET, EN IMATGES
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Promoció de la Fira del Vapor  
a la Fira Modernista de Terrassa

Cloenda cicle de caminades

Dia Internacional de la Dona



PRIMERA EDICIÓ DEL ‘CONNECTA FUTUR’

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Cas-
tellet, amb la col·laboració de l’IES 
Castellet i l’Escola Montserrat, i en el 
marc de la Taula de Formació Pro-
fessional i Ocupació de Sant Vicenç 
de Castellet, va celebrar el passat de 
març la primera edició d’una jornada 
dedicada a donar a conèixer l’oferta 
formativa entre els estudiants dels 
pobles del Bages Sud i la població 
en general, establint vincles entre la 
Formació Professional i les sortides 
laborals existents.

En la sessió plenària celebrada del 31 
de gener, el grup municipal de Junts 
va presentar una moció que exigeix a 
la Generalitat l’execució d’un desdo-
blament integral de la C-55 en el seu 
tram entre Manresa i la connexió amb 
l’autopista A-2, a l’alçada del municipi 
d’Abrera. La moció explica que ‘la 
C-55 actualment està esgotada en la 
seva capacitat. Amb intensitats mitges 

EL PLE APROVA UNA MOCIÓ RECLAMANT EL DESDOBLAMENT DE LA C-55 
ENTRE MANRESA I ABRERA I L’ACCÉS NORD A SANT VICENÇ DE CASTELLET

diàries de 35.000 vehicles, superant 
de molt els 15.000 - 20.000 vehicles 
diaris que és capaç de suportar, asso-
lint uns nivells de servei intolerables, 
quant al temps de viatge, seguretat, 
comoditat i fiabilitat per arribar a 
l’hora al lloc de treball, aeroport, etc. 
Aquests fets fan que sigui una carre-
tera obsoleta i ineficaç des de un punt 
de vista econòmic i social’.

L’Ajuntament aconsegueix 
posar en el mapa l’accés 
nord a SVC
La moció, en la seva part resolu-
tiva, demana ‘a la Generalitat que 
les intervencions de millora que 
es preveuen realitzar properament 
entre els trams entre Manresa i Sant 
Vicenç de Castellet de 2+1 permetin 
la compatibilitat en un futur desdo-
blament integral així com amb l’accés 
nord a Sant Vicenç de Castellet’. De 
la mateixa manera, el text aprovat 
també reclama ‘redactar i aprovar, en 
el transcurs de l’any 2024, el Projecte 
constructiu d’enllaç de la C55 amb 
la carretera BV-1229 – accés nord de 
Sant Vicenç de Castellet i al Pont de 
Vilomara’. 

L’alcalde Dani Mauriz constata que 
‘la Catalunya Central disposa d’un 
fort potencial en matèria econòmica 
i com a centre logístic, però pateix 
una manca d’infraestructures de 
transport en direcció sud que faria 
més segura i ràpida la connexió 
amb el Baix Llobregat, i els punts 
logístics del Port de Barcelona, la 
Zona Franca o el mateix aeroport 
del Prat de Llobregat’.

Sant Vicenç és el primer ajuntament del Bages en aprovar aquesta recla-
mació en sessió plenària. La moció va ser aprovada amb els vots a favor 
de Junts, SV Sou Vosaltres, l’abstenció del PSC, i el vot en contra d’ERC.

El programa va consistir en tallers 
competencials i ocupacionals, 
xerrades de superació personal i 
d’emprenedoria, i es van habilitar 
diferents espais: una zona de jocs de 
lúdico-competències amb foodtrucks 
i DJ, un espai destinat a la presen-
tació dels cicles formatius de FP de 
Sant Vicenç de Castellet, i una altra 
zona dedicada a connectar amb les 
empreses.

A més, els centres educatius que 
imparteixen estudis post-obliga-
toris a Sant Vicenç van disposar 
d’un estand des del qual van donar 
a conèixer els seus estudis per al 
conjunt d’estudiants de 4t d’ESO, 
Formació Professional, així com per a 
la població en general.
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Amb el lema “Cuida 
l’aigua”, l’Ajuntament va 
posar en marxa al mes 
de març una campanya 
per fomentar l’estalvi 
d’aigua adreçada als 
infants d’entre 8 i 12 
anys. L’objectiu d’aquesta 
iniciativa va ser donar 
consells i recomanacions 
a la ciutadania i estalviar 
el màxim possible d’aigua 
davant la situació de 
sequera que ha afectat 
al país.

CAMPANYA ‘CUIDA L’AIGUA’ A L’ESCOLA 
SANT VICENÇ

Estem orgullosos de la feina feta, 
però sobretot, de la que queda 
per fer. La reurbanització del 
carrer Armengol és la primera de 
moltes inversions al municipi el 
2024, tot i el pla de sanejament 
obligatori de la Diputació de 
Barcelona. Farem actuacions 
per al pas soterrat entre el carrer 
Mura i el CAP, fent-lo de pujada 
i baixada. Invertirem a l’Escola 
St. Vicenç amb una caldera de 
biomassa i la renovació de faça-
nes interiors. Instal·larem plaques 
fotovoltaiques al Niu, farem 
l’accessibilitat i museïtzació de 
Castellet, posarem una marque-
sina al camp de futbol gràcies a 
una subvenció que Junts ha lluitat 
amb la Diputació, i adquirirem un 
nou vehicle per a la policia local.

Encara emocionats per les 
Gitanes, contents que ens tor-
neu a llegir! Entre les novetats, 
s’han aprovat projectes pels 
quals va apostar ERC. Parlem 
de la coberta de les grades del 
camp de futbol, que se suma 
a les ombres ja posades, i 
l’accessibilitat i la museïtzació 
de Castellet. Satisfets que 
han començat les obres al c/ 
Armengol, també iniciativa 
d’ERC, les quals per fi s’han 
pogut adjudicar. També s’ha 
tirat endavant la valoració de 
llocs de treball del personal 
municipal, la caldera de bio-
massa de l’Escola Sant Vicenç 
i, entre altres processos, un de 
caporal, després que marxés 
l’únic que hi havia. Polítiques 
republicanes treballades i que 
ens agrada que tinguin conti-
nuïtat!

Ja ha passat un any de les 
eleccions municipals i després 
del tancament de la liquida-
ció del pressupost 2023 ens 
trobem amb un Ajuntament 
endeutat i abocat a un Pla 
de sanejament per revertir la 
situació.
L’equip de govern de Junts 
en culpa a l’anterior d’ERC i 
PSC i aquests es reivindiquen 
dient que l’actual equip de 
govern ha estirat més el braç 
que la màniga i no ha contin-
gut la despesa des de la seva 
arribada.
El que queda clar és que qui 
acabarà pagant la festa som 
els ciutadans de Sant Vicenç.
Qui en té la culpa?? Que 
cadascú tregui les seves 
pròpies conclusions, ja que de 
moment ningú ha assumit cap 
responsabilitat.

Des de fa dècades el nostre 
poble arrossega uns dèficits 
d’infraestructures que fa que  
anem baixant posicions com a 
destí per a empreses i ciutadans 
que volen començar projectes 
vitals i professionals.
La revisió i actualització del 
POUM del nostre poble, al qual, 
si bé se li han fet algunes modifi-
cacions puntuals, data del 1996, 
esdevé una eina fonamental per 
al desenvolupament local.
I som conscients que el De-
partament de Territori, amb un 
arquitecte i una enginyera, per 
donar servei a la segona pobla-
ció més gran del Bages sud, és 
totalment insuficient.
Es per això que demanem un 
esforç al nou equip de govern 
per continuar elaborant un 
POUM que esdevé totalment 
imprescindible per portar SVC 
a la posició que li pertoca i no 
aparquem aquesta eina de 
desenvolupament local, que ja fa 
massa temps que demana una 
actualització.

Comença el canvi Projectes republicans  
de continuïtat

Ajuntament Endeutat!!! Millorem Sant Vicenç
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